



LIMITED PRODUCT WARRANTY

ARTICLE 1 – PRODUCT WARRANTY

1.1 Limited Warranty

90-Day Replacement. B. Erickson Manufacturing Ltd. ("Erickson") will replace this product, if damaged, within 90 days from the original date of purchase.

1.2 Warranty Claim Procedure

Do not return this product to the place of purchase. Contact Erickson's Technical Service by calling 1-888-546-4668 or Erickson's website:ericksonmfg.com.

1.3 Proof of Purchase

Please keep your original proof of purchase. Products sold by unauthorized sellers are outside Erickson's control and Erickson reserves the right to reject warranty claims for products purchased from unauthorized sellers. Proof of purchase showing when and where you purchased the product may be required.

1.4 Limitations

The limited warranty under Paragraph 1.1 excludes cosmetic defects, wear items, and wear or breakage due to normal wear and tear and does not apply where this product has:

- (a) been subjected to abuse, misuse, neglect, negligence, accident, improper testing, improper installation, improper storage, improper handling, abnormal physical stress, abnormal environmental conditions, overloading, or use contrary to any instructions issued by Erickson;
- (b) been reconstructed, repaired, modified, or altered by any person other than Erickson or its authorized repair facilities; or
- (c) been used with any third-party product, hardware, or product that has not been previously approved by Erickson for use with this product.

ARTICLE 2 – DISCLAIMER

- 2.1 EXCEPT FOR THE EXPRESS WARRANTY SET FORTH IN SECTION 1.1, ABOVE, ERICKSON MAKES NO WARRANTY WHATSOEVER WITH RESPECT TO THIS PRODUCT, INCLUDING ANY WARRANTY OR CONDITION OF MERCHANTABILITY OR FITNESS FOR A PARTICULAR PURPOSE, WHETHER EXPRESS OR IMPLIED AND WHETHER ARISING BY LAW, COURSE OF DEALING, COURSE OF PERFORMANCE, USAGE OF TRADE OR OTHERWISE. ERICKSON WILL NOT BE LIABLE FOR ANY SPECIAL, INCIDENTAL, OR CONSEQUENTIAL DAMAGES, INCLUDING FOR LOSS OF TIME, USE OF THIS PRODUCT, OR FREIGHT RELATED TO THE USE OF THIS PRODUCT.
- 2.2 SOME STATES AND PROVINCES DO NOT ALLOW LIMITATIONS ON HOW LONG AN IMPLIED WARRANTY LASTS OR THE EXCLUSION OF SPECIAL, INCIDENTAL, OR CONSEQUENTIAL DAMAGES, SO THE LIMITATIONS OR EXCLUSIONS IN SECTION 2.1 MAY NOT APPLY TO YOU. THIS WARRANTY GIVES YOU SPECIFIC LEGAL RIGHTS AND YOU MAY ALSO HAVE OTHER RIGHTS WHICH VARY FROM STATE TO STATE OR PROVINCE TO PROVINCE.

GARANTIE LIMITÉE DU PRODUIT

ARTICLE 1 – GARANTIE DU PRODUIT

1.1 Garantie limitée

Garantie de remplacement de 90 jours. En cas de dommage, B. Erickson Manufacturing Ltée (ci-après « Erickson ») remplacera ce produit dans les 90 jours suivant la date d'achat originale.

- 1.2 Procédure de réclamation au titre de la garantie Ne retournez PAS le produit au détaillant! Veuillez plutôt communiquer avec le service technique d'Erickson en composant le 1-888-546-4668 ou en visitant notre site Web: <ericksonmfg.com>.
- 1.3 Preuve d'achat Veuillez conserver votre preuve d'achat originale. Les produits vendus par un vendeur non autorisé échappent au contrôle d'Erickson, qui se réserve le droit de rejeter les réclamations de garantie déposées pour des produits achetés auprès de tels vendeurs non autorisés. Une preuve indiquant la date et le lieu d'achat peut être exigée.

1.4 Limitations

La garantie limitée au titre de l'alinéa exclut les défauts cosmétiques, les pièces d'usure, l'usure ou les bris dus à une utilisation normale et ne s'applique pas lorsque le produit présente les signes suivants:

- (a) usage abusif ou à une fin non prévue, négligence, accident, essais inappropriés, installation, entreposage et manutention inappropriés, stress mécanique anormal, exposition à conditions environnementales extrêmes, surcharge ou utilisation contraire aux instructions d'Erickson;
- (b) reconstruction, réparation, altération ou modification par quiconque autre qu'Erickson ou ses réparateurs autorisés;
- (c) emploi en concomitance avec un produit, un produit de tiers ou du matériel qui n'a pas déjà été approuvé par Erickson.

ARTICLE 2 – CLAUSE DE NON-RESPONSABILITÉ

- 2.1 À L'EXCEPTION DE LA GARANTIE EXPRESSE ÉNONCÉE À L'ARTICLE 1.1 CI-DESSUS, ERICKSON N'ASSUME AUCUNE RESPONSABILITÉ EN LIEN AVEC CE PRODUIT ET N'OFFRE AUCUNE GARANTIE DE QUALITÉ MARCHANDE OU D'ADAPTABILITÉ POUR UN USAGE PARTICULIER, QUE CE SOIT EXPRESSÉMENT OU IMPLICITEMENT, DÉCOULANT D'UNE LOI, D'UNE NÉGOCIATION, DE MODALITÉS D'EXÉCUTION, D'UN USAGE COMMERCIAL OU AUTRE. ERICKSON NE SAURAIT ÊTRE TENUE RESPONSABLE DES DOMMAGES SPÉCIAUX, ACCESSOIRES OU CONSÉCUTIFS, Y COMPRIS LES PERTES DE TEMPS OU DE DISPONIBILITÉ DU PRODUIT, NI DES FRAIS DE TRANSPORT LIÉS À L'UTILISATION DE CE PRODUIT.
- 2.2 CERTAINS ÉTATS ET CERTAINES PROVINCES NE PERMETTENT PAS L'IMPOSITION DE RESTRICTION RELATIVEMENT À LA DURÉE DE LA GARANTIE IMPLICITE, NI D'EXCLUSION DE DOMMAGES SPÉCIAUX, ACCESSOIRES OU CONSÉCUTIFS. AINSI, LES RESTRICTIONS DE L'ARTICLE 2.1 PEUVENT NE PAS S'APPLIQUER À VOUS. CETTE GARANTIE VOUS CONFÈRE CERTAINS DROITS EN PLUS DES DIFFÉRENTS AUTRES DROITS QUE CONFÈRENT D'AUTRES ÉTATS OU PROVINCES.